

## Referat

**Lokalbestyrelsesmøde – mandag den 7. juni – Hos FL**

**Deltagere:** Bestyrelsen, suppleant og DvQ

**Afbud:** KM, PW

### **Pkt. 1.**

#### **Velkomst**

FL klarer kaffe og brød mm.

**Beslutning/ kommentarer**

**Alle blev mætte – vi glemte smørkagen**

### **Pkt. 2.**

#### **Referat af mødet den 3. maj**

Der har været overdragelse af vores gave til Lundtoft (rickshaw, skur og Musikinstrumenter) Gaven blev overdraget ved en sammenkomst, hvor 17 af vores frivillige og bestyrelse deltog sammen med beboere og ansatte på Lundtoft.

**Beslutning/ kommentarer**

**Flot arrangement – en rigtig god dag**

Gert og Birgit Fredslund og Johnny Hansen har sagt ja til at være piloter – har vi andre – eller skal vi have fat i nogen – er de blevet oprettet i Listeværktøjet (KM og PW)

Er der koordineret med Birgitte (KM)

**Beslutning/ kommentarer**

**Knud Schmidt og Hans Cristoffersen har kørt med ældre**

**Vi skal sikre vi får dem registreret – KM kontakter FL**

FL har ikke lavet en beredskabsplan, da vi pt. overholder alt det vi skal

Vi har tilmelding til vores arrangementer, så vi enten pr. mail eller tlf./sms kan kontakte deltagerne i tilfælde af positiv coronatest

Vi sørger for at alle bærer mundbind, holder afstand og har gyldigt coronapas

I flg. vores beskrivelse for arrangementsansvarlig ligger evt. formidlingspligt hos tovholderen.

**Beslutning/ kommentarer**

**OK**

Har IP haft kontakt til Marianne (JB)

**Beslutning/ kommentarer**

**Ja – vi starter op igen 2. august**

Har PW kontaktet sine frivillige på indkøbskørsel, fortalt dem at tjenesten nedlægges, men at vi meget gerne vil bruge dem til kørsel til arrangementer, PW aftaler direkte med DvQ (PW)

**Beslutning/ kommentarer**

**DvQ har fået navnene på indkøbsfrivillige – til brug for kørsel til arrangementer**

**Pkt. 3**

**Siden sidst**

Der er ikke nye tal for Medlemmer og frivillige på Landsplan

**Beslutning/ kommentarer**

**OK**

Frivillighedsportalens nyhedsbreve

Der har været få nyheder af fælles interesse og vigtighed.

Delegeretforsamlingen for 2020 afholdes den 17. aug. 2021 – FL deltager

Delegeretforsamlingen for 2021 afholdes den 23/24 nov. 2021 - ?

**Beslutning/ kommentarer**

**OK**

I slutningen af august overgår vi fra nemID til Mit ID, vi skal nok forvente en del kontakt fra vores medlemmer om hvordan de skal forholde sig

Er Datastuen klar til udfordringen – må vi få en melding (PW)

**Beslutning/ kommentarer**

**Bernt holder orienteringsmøde på Fredenshjem og Lis og Bernt har været på kursus – så de kan hjælpe**

Kaffemik i besøgstjenesten

Se nyhedsbrev uge 22

**Beslutning/ kommentarer**

**KP synes det lød godt – vi tager det op senere**

Vi har modtaget en indbydelse til et afslutningsarrangement for pårørende venner - hvem af dem der har deltaget i projektet vil deltage

**Beslutning/ kommentarer**

**JB, KP, IL og FL – deltager den 15. september i Odense Zoo – FL tilmelder og videresender**

**Program**

Jeg har skrevet sammen med Knud Vad (byrådet) – om ikke det var en ide at frivillige foreninger kunne få plads i den tomme beredskabshal på Industrivej til opbevaring, Han vil gå videre til byrådet – jeg har ikke hørt mere pt.

**Beslutning/ kommentarer**

**Vi afventer**

Distriktet har haft formandsmøder on-line – jeg har ikke deltaget

**Beslutning/ kommentarer**

**OK**

Der har ikke været møder i KoU, og jeg forventer heller ikke møder før primo september, da Rødding først har årsmøde ultimo august – Vejen og Holsted i juni som os  
Kaj Kristiansen har sagt OK til at være tovholder

**Beslutning/ kommentarer**

**OK**

**Pkt. 4**

**Nyt fra Bestyrelsen**

KM og PW bedes sende på skrift – de ting der er blevet spurgt ind til - da de har afbud til mødet.

**Beslutning/ kommentarer**

**OK indføjet i referatet**

Øvrige orienterer på mødet gerne på skrift til det efterfølgende referat

Gælder ikke personsager

**Beslutning/ kommentarer**

**KP har godt gang i besøgsvener**

**Ingen yderligere kommentarer**

**Pkt. 5**

**Økonomi**

HW orienterer

**Beslutning/ kommentarer**

**OK**

**Pkt. 6**

**Samarbejde**

**Behandles ikke**

**Pkt. 7**

**Ældrepolitik**

**Behandles ikke**

## **Pkt. 8**

### **Evaluering af arrangementer**

Esbjerg Havn

JB orienterer

**Beslutning/ kommentarer**

**Rigtig god tur**

Kirkeeftermiddag

JB orienterer

**Beslutning/ kommentarer**

**Rigtig god eftermiddag**

## **Pkt. 9**

### **Kommende arrangementer**

#### **Årsmøde den 17. juni**

Status på antal tilmeldte (DvQ)

**Beslutning/ kommentarer**

**PT. 83 tilmeldte**

Vi slår det stort op

Sekretariatet har udsendt indbydelse

PW har udsendt lokalt Nyhedsbrev – desværre lidt sent

Der har været annonce i Ugeavisen (Regning skal sendes til ÆS)

Skal vi have Plakater hængt op – Fredenshjem – butikker – bibliotek – lægehus mm.

Hvem vil klare ophængning

FL forsøger at få noget i JV

LJ har sat det på "landkortet for spis sammen"

LJ har opdateret hjemmesiden

**Beslutning/ kommentarer**

**FL hænger plakater op på Fredenshjem og i Super Brugsen**

Vi har lejet hal 2

FL har kontakt til Super Brugsen vedr. smørrebrød, øl vand og vin

FL har OK fra Brian Reinholdt – og har orienteret Ole Vase

Vi må bruge tilskuddet til "spis sammen" til årsmødet

**Beslutning/ kommentarer**

**FL tager kontakt til Laue vedr. alt det praktiske**

Troels har sagt ja til at være dirigent

FL har udsendt bestyrelsens beretning – er der kommentarer/ændringer eller tilføjelser

FL formidler beretningen mundtligt

**Beslutning/ kommentarer**

FL kopierer sang og dagsorden

Er det HW eller FL der kopierer regnskab – det skal være med underskrifter

## **Beslutning/ kommentarer**

### **FL kopierer regnskab**

FL udarbejder den resterende køreplan for årsmødet når alle kandidater er kendt

FL har bestilt årsnåle og øvrigt materiale

FL indkøber vin til Dirigenten og afgangende bestyrelsesmedlemmer /suppleanter

Vil JB købe blomster og overrække frivillighedsnåle med et par ord til Sofie Munk – 20 år, Peter

Warming – 15 år, Åse Juhl og Flemming Lundeman – 10 år

## **Beslutning/ kommentarer**

### **Fremsendes seperat**

Vi konstituerer os på dagen

FL har bestilt mødelokale

## **Beslutning/ kommentarer**

**OK**

**VI mødes i Hallen kl. 16.15**

**JB kontakter Sofie**

DvQ sender reminder ud til turen til Frederiksborg Slot og Cirkusrevyen den 23. juni

Og påpeger at gældende coronarestriktioner skal følges. Der vil løbende på turen blive orienteret.

Husk mundbind og gyldigt Coronapas

## **Beslutning/ kommentarer**

**OK**

### ***Restriktioner på Fredenshjem***

***Vi må max være 57 personer i de to stuer tilsammen – pt. max 50 personer (til 11 juni)***

***Der skal holdes afstand og bæres mundbind når man går og står***

***Vi må ikke synge uden at alle har ansigtet i samme retning og min 4 m<sup>2</sup>/person***

***Det vil sige – vi skal overholde alle gældende bestemmelser***

Søndag 4. juli – Veteraner

Tovholder KP

Under forudsætning af at Fredenshjem er åbent kører vi efter programmet

Der skal annonce i Ugeavisen

Der skal ophænges plakater

## **Beslutning/ kommentarer**

**Kører efter programmet**

**FL sørger for annonce**

**Deltagerliste SKAL laves på dagen**

Søndag den 18. juli – Banko

Tovholder KM

Under forudsætning af at Fredenshjem er åbent kører vi efter programmet

Der skal annonce i Ugeavisen

Der skal ophænges plakater

Det er KM's første banko – hvem kan støtte

## **Beslutning/ kommentarer**

**HW kontakter KM og sørger for den nødvendige opstartshjælp**  
**FL sørger for annonce**  
**Deltagerliste SKAL laves på dagen**

Søndag den 1. august – musik og sang med Rigmor  
Tovholder LJ  
Arrangementet kræver at Fredenshjem er åbent  
Ellers aflysning  
Der skal annonce i Ugeavisen  
Der skal ophænges plakater

**Beslutning/ kommentarer**

**VI aflyser da Fredenshjem har Rigmor ultimo juni**

*Efter en god snak med Bente – hun beklagede meget – og bad os om at genoverveje aflysningen Rigmor kommer allerede i morgen, hvor hun kun fortæller - der må jf. ovennævnte ikke synges Det forventer Bente vi må 1. august.*

*Rigmor har før coronanedlukningen været på Fredenshjem stort set hver anden måned og spillet og sunget*

Onsdag den 25. august – Grill

Tovholder FL  
Kører efter planen  
Annonce  
Plakater

**Beslutning/ kommentarer**

**JB, TB kommer ikke**

***Vi skal begynde at overveje aktivitetsniveau og arrangementer for 2022***

**Pkt.10**

**Eventuelt**

**Næste møde 2. august kl 9.00**

**Liste til konfirmationer udsendes.**

**FL laver invitation til Bestyrelsesfest**

**HW og FL laver budget for deltagerpris**

**Stafet for livet er 21. august på Kløvervej hos HW.**

